

Joint Partnership Agreement for education (JPA)

October 11, 2017



On August 08, 2017, an organization *Pacific Pathway* and JPA respective members are gathered in Santo to sign the Framework Partnership Agreement on Education. As the name suggests, such an agreement frames the common objectives of the main partners who support and invest in the education sector. During the event, the Government of Vanuatu is represented by the Ministry of Education and Training.

Pacific Parthway representative signs JPA

The main objective of this agreement is to contribute to the development and financing of education in Vanuatu, the implementation of educational programs, the management and monitoring of sectoral strategies in education, or even the establishment of administrative plans and annual business plans.



From left to right, Representative of the Pacific Parthway, Director General of the Ministry of Education and Training, Mr. Jesse Dick Joe, Provincial Education Officer of Sanma Province, Mr. Thomson Wari Paul and Chairman of the Committee on Education, Mr Derek Alexander.

Accord Commun du Partenariat pour l'Éducation (ACPE)

Le 11 Octobre 2017



Le 08 Aout 2017, l'organisation Pacific Parthway et les membres respectifs de l'ACP se sont réunis à Santo pour signer l'Accord Cadre du Partenariat en matière d'Éducation. Comme son nom l'indique, un tel accord encadre les objectifs communs des principaux partenaires qui soutiennent et investissent dans le secteur de l'Éducation. Durant l'événement, le Gouvernement du Vanuatu est représenté par le Ministère de l'Éducation et de la Formation.

La représentante du Pacific Parthway signe l'ACPE

L'objectif principal de cet accord consiste à contribuer au développement et au financement de l'Éducation au Vanuatu, de la mise en œuvre des programmes éducatifs, de la gestion et du contrôle des stratégies sectorielles en matière d'Éducation, voire la mise en place des plans administratifs ainsi que des plans d'activités annuels.



De gauche à droite, la Représentante du Pacific Parthway, le Directeur Général du Ministère de l'Éducation et de la Formation, Monsieur Jesse Dick Joe, l'Agent Provincial de l'Éducation de la Province de Sanma, Monsieur Thomson Wari Paul et le Président de la Commission du Service de l'Enseignement, Monsieur Derek Alexander.